
Referat fra FAU møte 23.10.2023, kl 19-21, personalrommet på skolen 
Tilstede fra FAU: Ruben, Lars, June, Stian, Cecilie, Line, Eline, Kristian G, Kristian HO, 
Sølvi, Anders, Steffen, Einar, Hogne, Joachim 
Tilstede fra skolen: Jorunn 
 
Saker, informasjon og vedtak 
1. Godkjenning av innkalling og agenda - Godkjent. 
2. Kommentar til forrige referat - Ingen kommentarer 
3. Velkommen til nye FAU-representanter og presentasjonsrunde – Gjennomført 
 
4. Rektor informerer 
Mobilhotell: På ungdomstrinnet siden skolestart og nå også 5.-7.trinn etter høstferien. 
Dette vil si at 5.-10.klasse har en mobilfri skolehverdag. Går kjempegreit. Gode 
tilbakemeldinger fra lærere også. Får lapp med fra lærer hvis elever har behov for å 
hente ut mobil. Dette oppleves ikke som en tidstyv for lærerne. 
Fellesaktiviteter: Skolen ønsker flere fellesaktiviteter og har gjennomført: 
Felles FN-samling 1.-7. trinn. 
Olsvikjoggen 1.-10.trinn fredagen før høstferien. 
Øving i muntlig: Skolen har holdt muntlig prøve for 10.trinn for å øve til mulig muntlig 
eksamen til våren 2024. 
Tur 8.trinn: 8.trinn vært på tur i uke 39 og 40 med mål om å bli bedre kjent med 
hverandre. FAU informerer om at de har mottatt tilbakemelding fra foreldre om at dette 
er veldig ulikt fra leirskole mtp regler, spesielt når det kommer til mat og snop. Ønske 
om en klargjøring skole-hjem rundt forventninger i forkant. 
Internasjonale uke: Noen elever fra 10.klasse deltok i internasjonal uke og i den 
anledning reiste de til en vennskapsby i Finland. 
Torsdag 9.november: Skolen arrangerer sokkedans/diskotek for 5.-7.trinn. Skolen 
trenger foreldre som kan stille enten som vakter eller som kan bake. 
Mye sykdom på 1.trinn: Skolen bad om å holde barn hjemme i 48 timer for å få bukt med 
smitte, til tross for at Bergen kommune har 24 timer i sine retningslinjer. 
Luftkvalitet: Ventilasjonsaggregat i klasserommene for å forbedre luftkvaliteten 
kommer ikke til å komme på plass i 2023, men skolen håper på tidlig 2024.  
Tar opp en av problemstillingene som ble tatt opp av elevrådet i fjort vinter angående 
luftkvalitet, lufting av klasserom og ulike retningslinjer om bruk av jakke i timene på 
ungdomstrinnet. Det skal nå være felles regler for alle elever på tvers av trinn, 
klasserom og lærere. 
Pusser opp ett klasserom på ungdomstrinnet for å sjekke om det er helsefarlig, men ikke 
funnet noe. 
5. Skolebuss fredag 9.trinn 
Elevene i 9.trinn har én time mer på fredager enn resten av ungdomsskolen og har 
derfor 55 min ventetid på buss etter skolen. Rektor informerer om at sluttidspunktet ble 
endret etter at timeplanen ble sendt inn til Skyss i februar. Skolen skal undersøke mulige 
alternativer for å finne en løsning. 
6. Kantine ungdomstrinn 
Elever opplever det som frustrerende å stå i kø, for så å få beskjed om at det er 
utsolgt/tomt når det er deres tur. Uforutsigbarhet, både for kjøper, men også for de som 
står i kantinen (elever samt 1 ansatt). Kiosken er åpen mandag, onsdag, fredag. Prisene 
er satt slik at de skal være overkommelige og tilgjengelige for alle. FAU foreslår om det 



kunne vært mulig med fryst mat eller om kantinen kunne vært mer som en kiosk? Hva 
med nudler og vannkoker? Er det mulig å gi beskjed om utsolgte varer underveis? 
 
7. Møte FAU-ledere og skoleledelse 6.oktober 
Sammenslåing av 4.trinn ble tatt opp under dette møtet. Lærerne liker løsningen med 
sammenslått klasse og opplever at dette gir mer fleksibilitet. Positivt å kunne ta ut 
elever i grupper. Gir også mer oversikt ved evt sykdom. Fungerer veldig godt og det er 
godt samarbeid mellom lærerne. Bekymring fra foreldre angående størrelse på gruppen, 
samt støynivå. Foreløpig oppleves det som at det fungerer godt. Ønske fra foreldre om at 
det følges opp for å forsikre seg om at det fortsatt oppleves like positivt videre. 
 
8. Gaming, regler og utestenging 
Viser til at Alvøen skole har hatt fellesmøte om temaet og foreldre ved Olsvik har 
fremmet ønske om å få på plass noe tilsvarende. Forslag om å få inn Barnevakten.no for 
at foreldre skal ha en felles forståelse av temaet og tilhørende problematikk. 
 
9. Økonomi - Saldo kr 15118,79. 
10. FAU Google Disk: FAU har fått satt opp en Google disk. Målet er å ha god oversikt 
over dokumenter og informasjon og at dette igjen er lett tilgjengelig for hele FAU. 
 
11. Oppsummering av refleksaksjon og TV-aksjonen 
Refleksaksjon: politiet stilte i tillegg til skolen og foreldre. Delte ut 1100 – 1200 
reflekser. Forslag om å være tidligere ute med planlegging og innsamling til neste år 
samt å samle inn reflekser allerede i juni, altså før skoleferien da refleksdagen kommer 
ganske raskt etter skolestart om høsten med kun ett FAU-møte til planlegging. 
TV-aksjonen: Gikk veldig fint. Tilsammen 33 påmeldte, samt en del barn som deltok. 
Fikk dekket alle 24 ruter i Olsvik/Brønndalen pluss 9 ruter i Kjøkkelvik (som hadde 
avlyst sitt arrangementet).  
 
12. Gruppene 
Kort presentasjon av de ulike gruppene før nye medlemmer velger den gruppen de 
ønsker å tilhøre. 
 
13. Gruppearbeid 
Skolemiljø: Digital kompetanse; mobil, internett, gaming. 
Arrangement: Lysfest 30.11. Det jobbes på spreng med organisering. 
Trafikk: Snarvei til Leirvik: ønske om å få til et møte mellom både kommunen, 
huseierlaget og FAU om skoleveien og problemene rundt pumpestasjonen. 
 
14. Eventuelt – ingen innkomne saker 
 
15. Neste møte  
Mandag 27.november kl 19:00 - 21:00 

 


